
Toltorpsdalens Egnahemsförenings styrelse informerar: 

På grund av Covid19-epidemin fick vi skjuta upp årsmötet på obestämd tid. Den 
20 maj hade vi ett styrelsemöte på videolänk och kom efter diskussion fram till 
att det i nuläget inte är någon mening att fastställa nya datum för årsmötet och 
övriga aktiviteter såsom Toltorpswarfvet och Höstmötet. Vid nästa styrelsemöte 
i början av augusti hoppas vi i styrelsen dels kunna ha ett fysiskt möte utomhus, 
dels veta mer om hur hösten kan komma att te sig ur smittosynpunkt. 

Grannsamverkan kan ta sig många uttryck, bara man håller social distans

 

 

Med önskan om en skön sommar 
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